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Aan Fracties VVD, CDA en Leefbaar 3B 
t.a.v. mevrouw M. Draak, 
mevrouw N. Bouwman en 
de heer W. Hoppenbrouwer
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College van B&W

Raadsvragen fracties VVD, CDA ft Leefbaar 3B Accommodatieplan Sport

29 juni 2021 

U21.04048

Geachte mevrouw Draak, mevrouw Bouwman en meneer Hoppenbrouwer,

Op 10 juni 2021 diende u raadsvragen in ter voorbereiding op het aanstaande raadbesluit inzake het 
Accommodatieplan Sport 2021 -2030.

Vraag 1
Is het College bereid om een schríftelijke rondgang langs sportverenigingen en commerciële 
sportaanbieders te doen om de effecten van corona (ledenverloop, inkomstenderving en 
vitaliteit/toekomstbestendigheid) te meten?

Antwoord
Ja, voor wat betreft sportverenigingen en gebruikers van onze gemeentelijke accommodaties. Commerciële 
sportaanbieders met een eigen accommodatie (bijvoorbeeld sportscholen en maneges) vallen buiten het 
kader van het accommodatieplan. Wij vragen voor de zomervakantie alle verenigingen middels een mailing 
om te reageren op de drie door u genoemde onderwerpen, waarbij wij het ledenverloop kwantitatief 
uitvragen en de andere twee onderwerpen kwalitatief. Wij informeren u over de uitkomsten hiervan.

Vraag 2
Is het college bereid om (bijvoorbeeld via het burgerpanel) te onderzoeken of de sportgewoonten van onze 
inwoners blijvend zijn veranderd door corona?

Antwoord
Naar onze mening is het op dit moment te vroeg om deze vraag te stellen. Wij stellen voor om deze uitvraag 
te doen op het moment dat de coronamaatregelen enige tijd niet meer van toepassing zijn en de situatie 
zich gestabiliseerd heeft, bijvoorbeeld in het eerste kwartaal van 2022.
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Vraag 3
Welke maatregelen gaat college nemen om de contact- communicatiemomenten met de sportverenigingen 
te intensiveren?

Antwoord
We hebben zowel ambtelijk als bestuurlijk frequent contact met de sportverenigingen in onze gemeente.
In de afgelopen periode zijn deze contacten als gevolg van corona helaas anders geweest dan normaal. Zo 
hadden we geen avond van de sport, geen talentenbal en geen bezoeken op locatie. Desondanks zijn de 
contacten met de verenigingen goed. Vanzelfsprekend hopen we binnenkort weer fysieke bezoeken en 
bijeenkomsten te kunnen organiseren.

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen.

Met een vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van Lansingerland

Lucas Vokurka 
Secretaris

drs. Pieter van de Stadt 
Burgemeester
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